
آرمان ملی: آرون بروکس کشتی گیر آمریکایی با برتری برابر 
دیوید تیلور دست به کار بزرگی زد و قهرمان جهان و المپیک را 

کنار زد تا نماینده آمریکا در این وزن در المپیک پاریس باشد.
   آخرین تقابل 

شهریور ماه گذشته حسن یزدانی در فینال وزن ۸۶ کیلوگرم 
کشتی آزاد قهرمانی ۲۰۲۳ جهان مقابل دیوید تیلور ضربه 
فنی شد. فینالهای چهار وزن نخست کشتی آزاد قهرمانی 
۲۰۲۳ جهان در بلگراد صربستان در حال برگزاری است که در 
حساس ترین مسابقه برای ایرانی ها حسن یزدانی در فینال 
وزن ۸۶ کیلوگرم به مصاف دیوید تیلور از آمریکا رفت که با ضربه 
فنی شکست خورد و به مدال نقره بسنده کرد. در سه دقیقه 
نخست و در حالی که تیلور برای دوخم اقدام کرد یزدانی 
با کنده کشی حریف را به پل زد و داوران ۴ امتیاز به یزدانی 
دادند اما روی اعتراض آمریکایی ها داوران رای را برگرداندند 
و ۴ امتیاز به تیلور و ۲ امتیاز به یزدانی دادند تا سه دقیقه 
گران ۵ بر ۳ به سود تیلور  نخست در اعتراض و سوت تماشا
تمام شود. یک دقیقه و ۱۳ ثانیه به پایان مسابقه تیلور به مچ 
ک کرد تا نتیجه ۷ بر ۳ به نفع تیلور  پای یزدانی رسید و او را خا
شود. در دقایق پایانی نیز تیلور موفق شد روی زیرگیری یزدانی 
را به منطقه خطر ببرد و در حالی که ۹ بر ۳ پیش بود در نهایت 
شانه های یزدانی را به تشک چسباند و در ثانیه های پایانی با 
ضربه فنی پیروز شد. این پنجمین شکست یزدانی از تیلور در 
شش رویارویی آنها بود. یزدانی هرچند در تایم نخست کشتی 

منطقی گرفت اما مانند گذشته برنامه ای برای زمانی که از 
حریف عقب افتاد نداشت و باز هم تمرکزش بر هم ریخت و در 

دقایق پایانی با گارد باز فرصت زیرگیری به تیلور داد.
   وضعیت یزدانی 

حسن یزدانی بعد از کسب نشان نقره جهانی ۲۰۲۳ و طلای 
بازی های آسیایی کتفش را جراحی کرد. علیرضا دبیر در این 
باره گفته بود که در ایران جراحی های کتف فرجام خوبی 
نداشته و ابراز امیدواری کرد یزدانی اولین کشتی گیری باشد که 
بعد از جراحی کتف می تواند آماده و سرحال به تشک برگردد. 
دبیر در پاسخ به پرسش خبرنگار مهر که در رابطه با حسن 
یزدانی و اینکه او در فاصله کوتاه تا المپیک جراحی شده 
است، چه ضمآنتی برای بازگشت و آماده شدنش تا بازی ها 
وجود دارد، گفت: در ٢٠ سال گذشته هیچ پزشکی در ایران 
نتوانسته ورزشکاری را از کتف جراحی کرده و او را به شرایط 
آماده بازگرداند. جراحی ها برای زانو نتیجه بخش بوده اما کتف 
نه. وی ادامه داد: خود من در دوره ای که کشتی می گرفتم از 
کتف جراحی داشتم و این مشکل را درک می کنم. دبیر با بیان 
اینکه در این مورد با حسن یزدانی صحبت کردم و گفتم که 
جراحی نکند، تصریح کرد: کتف یزدانی از دو جا پاره بود. واقعاً 
او در جهانی غیرت کرد و مبارزه داشت. برای بازی های آسیایی 
هم با تمایل خودش اعزام شد. حالا هم نیاز بود جراحی کُند و 
امیدوارم اولین ورزشکاری باشد که کتف عمل می کُند و خوب 
می شود. در ماه های گذشته بارها و بارها از سوی مربیان 

مازندران و نزدیکان به یزدانی، عنوان شده بود که او از اول 
اردیبهشت به تشک برمی گردد تا تمرینات کشتی اش را بعد از 

جراحی کتف استارت بزند. 
   سرنوشت تیلور 

آرون بروکس کشتی گیر آمریکایی با برتری برابر دیوید تیلور 
دست به کار بزرگی زد و قهرمان جهان و المپیک را کنار زد تا 
نماینده آمریکا در این وزن در المپیک پاریس باشد. قهرمان 
زیر ۲۳ سال جهان، دارنده مدال نقره زیر ۲۰ سال جهان و 
قهرمان جهان در رده سنی زیر ۱۷ سال بزرگ ترین شگفتی را 
رقم زد و مسافر پاریس شد. این شکست به منزله پایان عصر 
بزرگ ترین دوئل کشتی جهانی یعنی یزدانی - تیلور است. در 
ح در  حالی که خیلی ها منتظر تقابل این دو کشتی گیر مطر
المپیک پاریس بودند، هر دو با شرایط سختی روبه رو شدند. 
حسن یزدانی دوران مصدومیت را پشت سر گذاشته و احتمالا 
باید در انتخابی برابر کامران قاسم پور قرار گیرد و دیوید تیلور 
نیز کشتی انتخابی را باخت و شاید از دنیای کشتی خداحافظی 
کند. ستاره پنسیلوانیا معروف به جادوگر ۵ بار حسن یزدانی از 
ایران را شکست داد و یک بار نیز طعم شکست را برابر کشتی 
گیر ایرانی چشید و بعید است این دو بار دیگر در تشک کشتی 
برابر هم قرار گیرند. آرون بروکس با مساعدت فدراسیون کشتی 
آمریکا به عنوان رقیب تمرینی به المپیک توکیو رفت تا در 
تمرینات با دیوید تیلور سرشاخ شود. تیلور نیز بارها از بروکس 
به نیکی یاد کرد و نقش او را در قهرمانی بازی های المپیک توکیو 
برجسته کرد. حالا این کشتی گیر کمتر شناخته شده توانسته 
جای تیلور را در تیم ملی کشورش بگیرد. این دو برای اولین بار 
در ژوئن سال گذشته در انتخابی تیم ملی آمریکا برای حضور در 
جهانی بلگراد در نیوجرسی برابر هم قرار گرفتند جایی که تیلور 
در مبارزه اول ۶- ۰ بروکس را شکست داد و در مبارزه دوم نیز 
۵- ۴ به برتری رسید و راهی بلگراد شد. تیلور در بلگراد توانست 
عنوان قهرمانی را به دست آورد و بروکس نیز به مسابقات 
جهانی زیر ۲۳ سال در آلبانی رفت و مدال طلا را به دست آورد. 
کید کنم که دیوید تیلور را خیلی دوست دارم و  در ابتدا باید تا
این یک مزیت بزرگ برای من بود که در کنار او باشم و این سالها 
کنارش تمرین کردم و از او چیزهای زیادی یاد گرفتم. او قطعاً در 
کشتی تاریخ ساز شد. سال گذشته که دومین کشتی انتخابی را 
به او خیلی نزدیک باختم گفتم باید درس بگیرم و بهتر شوم که 
توانستم. خیلی خدا را شکر می کنم که به من این قدرت را داد. 
تیلور کشتی گیری در حد کلاس جهانی است و هر کسی که با او 
کشتی می گیرد باید بهترین ورژن خودش باشد تا او را شکست 
دهد. تیلور باعث بهتر شدن شما می شود. او در پایان در پاسخ 
به این سوال که هدفش برای المپیک گفت: هدفم فقط کشتی 
گرفتن است و باید دید چه اتفاقی می افتد. تیلور بعد از پایان 
کشتی در جمع خبرنگاران حاضر نشد و مسیرش را برای رفتن 
به رختکن عوض کرد تا با خبرنگارانی که منتظر او بودند روبه رو 
نشود. تیلور قطعا مسلط ترین کشتی گیر ایالات متحده در پنج 
سال گذشته بود و این نتیجه برای خیلی ها باورنکردنی است. 
تیلور از سال ۲۰۱۹ تنها یک بار شکست خورده بود که برابر حسن 
یزدانی در فینال مسابقات جهانی ۲۰۲۱ رقم خورد. تیلور در این 

چند سال ۲۲۶ امتیاز گرفت و تنها ۱۹ امتیاز داد. 
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کشتی گیر مطرح آمریکایی به پاریس نرسید 

پایان عصر یزدانی - تیلور 

احضار حسینی به کمیته انضباطی و  
فرصت ۴۸ ساعته به مربی استقلال

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال علاوه بر 
احضار دروازه بان استقلال، به مربی آبی پوشان 
۴۸ ساعت فرصت داد تا دفاعیات خود را ارسال 
گزارش از سایت رسمی فدراسیون  کند. به 
فوتبال، باتوجه به تخلف صورت گرفته از سوی 
کیانوش رحمتی مربی تیم فوتبال استقلال 
مبنی بر رفتار توهین آمیز پس از دیدار مقابل 
از   ۳۱/۱/۱۴۰۳ خ  مور آذرقزوین  شمس  تیم 
باید  مربی  این   ، برتر لیگ  مسابقات  سری 
دفاعیات کتبی خود را ظرف مهلت ۴۸ ساعت 
به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال ارسال 
کند. همچنین با اعلام کمیته انضباطی، سید 
حسین حسینی، دروازه بان استقلال جهت 
ادای پاره ای از توضیحات در این کمیته حضور 

خواهد یافت. 

ویژه

در یکی از بازی های حساس 
هفته بیست و چهارم لیگ 
لومینیوم  آ و  برتر ذوب آهن 
ک در ورزشگاه فولاد شهر  ارا
اصفهان به مصاف یکدیگر 
رفتند. هواداران اصفهانی از 
بازیکنان آلومینیوم استقبال 

ویژه ای انجام دادند. 

محمدی بعد از گلزنی خود 
مقابل شمس آذر ابتدا جای 
حلقه ازدواج خود را بوسید 
و در ادامه با انگشتان دو 
دست خود حرف A انگلیسی 
را نشان داد. اتفاقی که برای 
ل بسیار  طرفداران استقلا

جالب بود. 

شک  بدون  ز  پر فلورنتینو 
و  ین  ت تر ر قد پر ز  ا یکی 
وسای  ر ین  یزماتیک تر  کار
باشگاه های فوتبال در دنیا 
است. پرز شهرتی  دارد که حتی 
از میادین فوتبال فراتر رفته و او 
را به شمایلی متفاوت  تبدیل 

کرده است.  

ت
شــ

س نو
عک

        متفاوت   استقبال شادی

گفتوگو

محمود کلهر پیشکسوت و کارشناس فوتبال 
کشورمان در خصوص دیدارهای پرسپولیس در 

لیگ برتر صحبت کرد. 
    درباره پیروزی تیم فوتبال پرسپولیس 

مقابل صنعت نفت آبادان، چه نظری دارید؟
 مسابقه جذابی بود، به کادرفنی و بازیکنان 
تبریک می گویم. به نظرم سرخپوشان از یک 
مقطعی به بعد با صلابت تر بازی می کنند و به 
خوبی از موقعیت های به دست آمده نهایت 
استفاده را می برند. پرسپولیس بعد از بازی با 
آلومینیوم که متأسفانه با شکست سرخ پوشان 
کتیکی رسیده و نقاط  همراه شد به یک بلوغ تا
کنون به خوبی  ضعف تیم را پوشش دادند و ا
میانه میدان را کنترل می کنند. صنعت نفت تیم 
خ پوشان  خوبی است، اما در آبادان مقابل سر
گفتن نداشت. ما این تیم را در  حرفی برای 
خانه شان شکست دادیم و با دادن کمترین 
موقعیت به حریف با برتری قاطع، ۳ امتیاز این 

مسابقه را به دست آوردیم. 
   نظر شما در خصوص دیدار آینده مقابل 

آلومینیوم در جام حذفی، چیست؟
 آلومینیوم همان طور که گفتم به گربه سیاه و 
پاشنه آشیل سرخ پوشان تبدیل شده و این بازی 
در نوع خود یک دیدار انتقامی برای سرخ پوشان 
خواهد بود. از آنجا که بازی در خارج از خانه است 
کادرفنی باید این تیم را به خوبی آنالیز کنند تا 
خدایی نکرده به مشکل برنخوریم. کادرفنی 
سرخ پوشان باید به گونه ای تیم را مدیریت کنند 
که خستگی در تن بازیکنان نماند، زیرا بلافاصله 
بازی حساسی مقابل سپاهان در لیگ داریم که 
سرنوشت قهرمانی پرسپولیس در لیگ را تعیین 
می کند. فاصله پرسپولیس تا صدر ناچیز است و 
هر بازی ممکن است که سرنوشت تیم اول جدول 
تغییر کند. استقلالی ها نباید از حالا خوشحال 
که ممکن است یک لغزش از سوی  باشند، چرا
آن ها به بهای از دست دادن جایگاهشان تمام 

شود. 
    ۶ بازی از رقابت ها باقی مانده و سرنوشت 
قهرمان لیگ برتر در این هفته ها مشخص 

خواهد شد!
امیدوارم همان طور که گفته شد بازی های 
حساس در ادامه لیگ را با استفاده از کمک داور 
ویدئویی ادامه دهند که خدایی نکرده حقی 
خورده نشود. پرسپولیس شرایط خوبی دارد و 
امیدوارم با حمایت هواداران و همت بازیکنان 
ان شاءا... افتخارات را یکی پس از دیگری کسب 

کنیم. 

کلهر: 
آلومینیوم گربه سیاه 

پرسپولیس شده است

باورم نمی شد رکورد ثبت کردم  
ایسنا: فاطمه مجلل درباره کسب سهمیه 
المپیک در رویینگ یک نفره سنگین وزن 
زنان، بیان کرد: از ابتدا می دانستم که رقیبان 
قدرتمندی دارم و رقابت سختی را در پیش 
خواهم داشت اما بقیه انتظار نداشتند که 
بتوانم همپای آنها به رقابت بپردازم و پیش 
بروم. فکر می کردند فاصله من با آنها خیلی 
که می خواستم در  زیاد خواهد بود. صبح 
مسابقات حاضر شوم فکر می کردم که بتوانم 
ورزشکار ژاپن را بگیرم. با ورزشکار ازبکستآنکه 
در واقع روسی الاصل است و مدال المپیک 
دارد هم شش ثانیه اختلاف داشتم. رکورد 
زمانی که ثبت کردم خیلی خوب بود و بهترین 
من  که  نمی رفت  انتظار  شد.  ایران  رکورد 
چنین رکوردی )۷. ۳۷. ۰۷( را بتوانم ثبت کنم. 
ملی پوش رویینگ در مورد اینکه سهمیه به 
نام ورزشکار ثبت شده است و با خیال راحت 
برای المپیک پاریس آماده می شود، تصریح 
کرد: من از این موضوع اطلاع نداشتم و امروز 
متوجه شدم. خیالم راحت تر است و دیگر 
تمام تمرکزم را بر روی المپیک می گذارم تا 
بتوانم آنجا هم نتیجه خیلی خوبی بگیرم. 
مجلل در مورد احساس خود زمانی که از خط 
پایان مسابقه گذشت و متوجه شد سهمیه 
المپیک را گرفته است، تصریح کرد: آرزویی 
بود که از کودکی داشتیم و یک شب نبود که به 
رفتن به المپیک فکر نکنم. خیلی خوشحال 
بودم. وقتی متوجه شدم رکورد ایران را هم 
به نام خودم ثبت کردم باورم نمی شد و فکر 

می کردم که رکورد را به من اشتباه می گویند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: بانک شهر در توضیحاتی درباره خرید سهام باشگاه 
پرسپولیس اعلام کرد: این بانک در نظر دارد از اولویت رد دیون 
دولتی برای تهاتر بدهی و مطالبات از شهرداری ها به عنوان 
کارگروه  سهام دار باشگاه استفاده نماید. با برگزاری جلسه 
تأیید اهلیت و صلاحیت سازمان خصوصی سازی برای بررسی 
صلاحیت خریداران دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در سازمان 
خصوصی سازی رسماً صلاحیت فنی و مهندسی خریداران 
، تجارت،  این دو باشگاه تأیید شد. برهمین اساس ۶ بانک شهر
ملت، صادرات، رفاه و اقتصاد نوین به عنوان خریداران باشگاه 
پرسپولیس و هلدینگ خلیج فارس و پتروشیمی های زیرنظر 
مدارک  استقلال  باشگاه  خریداران  به عنوان  هلدینگ  این 
کرده اند. قرار است  خود را به سازمان خصوصی سازی ارائه 
مزایده سرخابی ها روز دوشنبه هفته جاری برگزار شود و سهام 
گذار شود. بانک شهر  ۸۵درصدی این دو باشگاه به خریداران وا
در اطلاعیه ای به بیان توضیحاتی درباره خرید سهام باشگاه 
پرسپولیس پرداخت و اعلام کرد: این بانک در نظر دارد از اولویت رد 
دیون دولتی برای تهاتر بدهی و مطالبات از شهرداری ها به عنوان 
سهام دار باشگاه استفاده نماید. در این اطلاعیه آمده است: پیرو 
تصمیمات دولت محترم جهت حل مشکلات باشگاه صدرالاشاره 
کرات و رهنمودهای وزارت محترم امور اقتصادی و دارایی  و مذا
و شورای محترم پول و اعتبار و بانک مرکزی ج. ا. ا و همچنین 
گذاری  کیدات معاون اول محترم رئیس جمهور در خصوص وا تأ
سهام باشگاه فوق الذکر به بانکها جلسه ای در تاریخ ۱۴۰۳. ۰۱. ۲۱ 
توسط شورای پول و اعتبار تشکیل و مصوب شد کنسرسیومی 
متشکل از بانک های غیر دولتی در چارچوب شرایط اعلامی با 
هدف کمک به باشگاه مذکور تشکیل تا به خرید سهام شرکت 
فرهنگی ورزشی پرسپولیس و سرمایه گذاری در آن اقدام گردد 
که این کنسرسیوم متشکل از این بانک و سایر بانکهای غیر 
دولتی است. شایان ذکر است این بانک در نظر دارد از اولویت رد 
دیون دولتی برای تهاتر بدهی و مطالبات از شهرداریها به عنوان 
سهامدار باشگاه استفاده نماید. بدیهی است کمافی السابق در 
صورت وقوع هر گونه رویداد با اهمیت مراتب مطابق مفاد ماده 
۱۳ دستورالعمل اجرایی افشای اطلاعات شرکتهای ثبت شده نزد 

سازمان بورس و اوراق بهادار افشاء می شود. 

بیــنالمــلل
گردانش در هفته سی و چهارم لیگ  که شا   میکل آرتتا 
برتر موفق شدند میزبان خود ولورهمپتون را با نتیجه ۲ بر صفر 
شکست دهند، پس از این دیدار گفت: بازیکنان و کادرفنی 
فوق العاده بودند و من از کار با آنها لذت می برم. ما متوجه شدیم 
گر می خواهیم در رقابت های بزرگ باشیم، برای لیگ قهرمانان  که ا
اروپا و برای لیگ برتر بجنگیم، نیاز به ارائه بازی در این سطح و 
انجام کار خاصی داریم. به اعتقاد من، بازیکنان ما در این دیدار 
عالی کار کردند. سرمربی آرسنال همچنین به مانند پپ گواردیولا 
به انتقاد از برنامه ریزی مسؤلان فوتبال انگلیس پرداخت که دو 
تیم منچسترسیتی و آرسنال را مجبور کردند پس از بازی های 
چهارشنبه شب شان در لیگ قهرمانان اروپا به ترتیب در جام 
حذفی انگلیس و لیگ برتر به مصاف رقبای شان بروند، اظهار 
داشت: بحث ما، پپ گواردیولا و یا من نیست، بلکه بحث سلامت 

بازیکنان است. وقتی تیمی در رقابت های اروپایی 
بازی می کند، هر تیم باید به یک شکل رقابت کند. 
شما نمی توانید تیمی داشته باشید که هفت روز 
یا سه روز قبل بازی نکرده باشد و زمان ریکاوری 

بیشتری داشته و شما باید در لیگ برتر و 
جام حذفی با این تیم بازی کنید. این 

گر از هر  درست نیست! آرتتا تصریح کرد: ا
زاویه ای به این قضیه نگاه کنید، درست 
گر می خواهید محافظت کنید،  نیست. ا
بیایید در مورد بازیکنان و بازیگران اصلی 

کنیم. بیایید از  این داستان صحبت 
بازیکنان محافظت کنیم و هر کاری که 

کثر زمان را به  می توانیم انجام دهیم تا حدا
آنها بدهیم تا به آنها کمک کنیم ریکاوری 
کنند و عملکرد واقعی شان را هر هفته ارائه 

دهند. 

حضور موسوی و غفور در تیم ملی قطعی نیست

فریبا: شانس قهرمانی استقلال روی کاغذ بیشتر است 

تیم ملی  سرمربی  پائز  موتا  مائوریسیو 
والیبال ایران چهارشنبه، پنجم اردیبهشت 
ماه وارد ایران می شود تا اردوهای تیم ملی 
با حضور سرمربی جدید دنبال شود و ایران 
آماده حضور در مهم ترین دوره لیگ ملت ها 
به عنوان آخرین و تنهاترین شانس کسب 
سهیمه المپیک پاریس شود. وحید مرادی 
نایب رئیس فدراسیون در مورد اردوهای 
تیم ملی به ایسنا گفت: بیش از دو هفته از 

آغاز اردوهای تیم ملی می گذرد و آقای 
با  ایرانی  کادر  و  کبری  ا پیمان 

هماهنگی آقای پائز و دستیاران 
برزیلی که به صورت آنلاین به 

تمرینات ملحق می شوند، 
کار را جلو می برند. آقای پائز 
چهارشنبه به ایران می آید 

و بازیکنان را بر اساس نظر خودشان و مشورتی 
که از دوستان می گیرند، انتخاب می کنند. او 
ادامه داد: بازیکنان دعوت شده اند. تعدادی 
گذشته به تیم پیوسته اند و  از چهارشنبه 
لژیونرها هم در اردیبهشت ماه در تاریخ های 
مختلف وارد ایران می شوند که آخرین نفرات 
دوازدهم یا سیزدهم اردیبهشت 
مورد  در  مرادی  می آیند.  ماه 
حضور امیر غفور در تیم ملی گفت: 
دو بار با آقای غفور صحبت کرده ام. 
نقطه نظراتی را مطرح کرده و 
هنوز به جمع بندی نهایی 
هنوز  است.  نرسیده 
مشخص نیست بیاید به 
هر حال مسائلی شخصی 
دارد. قرار است نظر نهایی 

خود را بعدا اعلام کند. او در مورد حضور محمد 
گفت: هنوز رسما  موسوی در تیم ملی هم 
چیزی اعلام نشده است. جلساتی را با آقای 
قطعیت  چیزی  هنوز  داشته ایم.  موسوی 
ندارد تا آقای پائز بیاید. آقای موسوی هم 
نقطه نظراتی دارد و هنوز به جمع بندی 
نهایی نرسیده است. هیچکس از کسانی که 
دعوت شده اند معلوم نیست در ترکیب تیم 
قرار بگیرند. آقای پائز که بیایند با دوستان 
صحبت می کنند، تعاملات انجام می شود و 
در نهایت نفرات مشخص می شوند. مرادی در 
کنش به اینکه یکی از دلایل غیبت احتمالی  وا
موسوی در تیم ملی شانس کم ایران برای 
کسب سهمیه المپیک و دیگری باقی ماندن 
اختلاف با میلاد عبادی پور است، بیان کرد: 
هر دو مور را قویا تکذیب می کنم. آقای موسوی 

گر قرار  به عنوان یک بازیکن باغیرت ایرانی ا
است در تیم حضور داشته باشد به جز برد به 
چیز دیگری فکر نمی کند. اینگونه نیست که با 
این تجربه، شایستگی و غیرتمندی به خاطر 
احتمال باخت قید تیم ملی را بزند. خواهش 
می کنم چنین حرف هایی را توسعه ندهید. 
او افزود: در مورد کاپیتانی هم مشکلی نبود. 
وقتی هم آقای عبادی پور بود، همه می دانند 
آقای موسوی در والیبال پیشکسوت تر از بقیه 
است. از نظر سنی و حضور در تیم ملی جلوتر 
است و مشکلی وجود ندارد. مگر اینکه برخی 
از دوستان بخواهند مشکل درست کنند. 
این دو نفر با هم دوست هستند و مشکلی با 
هم ندارند. میلاد عبادی پور هم بی نهایت به 
همه اعضای تیم و آقای موسوی احترام دارد. 

مشکلی با هم ندارند. 

پیشکسوت استقلال می گوید: استقلال و پرسپولیس با 
یک اختلاف امتیاز برای قهرمانی رقابت می کنند و یک امتیاز 

اختلاف، حاشیه امنی نیست. 
   ارزیابی 

بهتاش فریبا در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از عملکرد تیم 
استقلال برابر شمس آذر در هفته بیست و چهارم رقابت های 
لیگ برتر فوتبال، اظهار کرد: استقلال بازی بسیار خوبی را 
به لحاظ فنی برابر شمس آذر به نمایش گذاشت و از نظر 
کتیکی هر دو شرایط  کارهای تا سرعت بازی، درگیری و 
یکسانی داشتند. البته تا دقیقه ۸۰ بازی همه چیز روی روال 
بود و استقلال توانست ۳ گل وارد دروازه حریف کند و حتی 
یک موقعیت گل را نیز استقلال از دست داد، اما بعد از آن 
چون بازیکنان استقلال فکر می کردند بازی تمام شده یک 
لحظه تمرکز خود را از دست دادند و تیم شمس آذر توانست 
از موقعیت به خوبی استفاده کند و ۲ گل پشت سر هم به 
استقلال بزند. وی گفت: استقلال فرصت از دست دادن 
امتیاز را ندارد و در هفته های پایانی باید حواسش را بیشتر 
از این جمع کند تا با تمرکز بالا بازی ها را پیش ببرد تا امتیاز 

از دست ندهد. 

   دیدار با شمس آذر
فریبا با اشاره به بازی خوب شمس آذر برابر استقلال 
کثر بازیکنان آن جوان  تصریح کرد: تیم شمس آذر که ا
هستند بازی بسیار خوب و باانگیزه ای را برابر استقلال 
به نمایش گذاشت و از موقعیت های به دست آمده به 
خوبی استفاده کرد. بازیکنان شمس آذر ثابت کردند که 
شایستگی قرار گرفتن در جایگاه بالاتر را دارند. وی با بیان 
اینکه فوتبال مسابقه اتفاقات است، افزود: هیچ چیزی 
در فوتبال تا ثانیه های آخر قابل پیش بینی نیست و 
باید تیم ها تا ثانیه آخر برای کسب ۳ امتیاز رقابت کنند. 
در همین ثانیه هاست که نتایج تغییر و جایگاه ها عوض 
می شود. بنابراین استقلال باید در بازی های آینده برای 
حفظ صدرنشینی و کسب عنوان قهرمانی با تمرکز بالا و 
حواس بیشتری بازی های خود را پیش ببرد تا صدرنشینی 

را به راحتی از دست ندهد. 
   شانس قهرمانی 

این پیشکسوت استقلال در پاسخ به این پرسش که 
شانس قهرمانی کدام تیم برای قهرمانی بیشتر است؟ تصریح 
کرد: استقلال و پرسپولیس یک امتیاز فاصله دارند که حاشیه 

امنی نیست و باید استقلال بازی های آینده خود را به شکلی 
پیش ببرد که قهرمانی را از دست ندهد. روی کاغذ بازی های 

ما امتیازآورتر از پرسپولیس است و شانس قهرمانی 
استقلال بیشتر است. 

وی همچنین در ارزیابی از پرسپولیس اظهار 
کرد: پرسپولیس تیم خوب، سازمان یافته و 
باسابقه ای است و بازیکنانی که در نیم فصل 

دوم جذب کرد به موفقیت این تیم کمک 
زیادی کردند. 

در  پایان  در  استقلال  پیشکسوت 
ارزیابی از عملکرد سایر تیم ها به ویژه 
کتور  کتور و سپاهان اظهار کرد: ترا ترا
و سپاهان شروع خوبی داشتند اما در 
نیم فصل دوم دچار افت شدند. به 
کتور در بازی با نساجی مازندران  ویژه ترا
عملکرد بسیار ضعیفی داشت و به 
تیمی باخت که ۷ بازیکن اصلی خود 
را نداشت و بازی ضعیفی را به نمایش 

گذاشت. 

کتور در تبریز اصلاً   بازی با ترا
آسان نخواهد بود 

استقلال بازی مقابل شمس آذر قزوین را برد، اما به نظرم به آن 
تیمی که ما انتظار داشتیم نبود. این سبک بازی آن هم مقابل 
شمس آذر و درست در زمانی که کسب ۳ امتیاز از نان شب برای 
استقلال واجب تر است، اصلاً خوب نبود. بازیکنان استقلال تا 
دقیقه ۸۰ خوب بودند، اما سپس به طور غیر منتظره ای تمرکز 
خود را از دست دادند و تعادل بازی از چنگشان خارج شد و چیزی 
نمانده بود تمام زحمت هایشان به باد برود. این اشتباهات در 
این مقطع از تیم های درجه ۲ و ۳ لیگ پیش می آید نه از تیمی که 
کنون صدرنشین لیگ است. البته مقصر بازیکنان نیستند بلکه  ا
عدم ثبات در ترکیب و خط دفاعی استقلال باعث این مشکلات 
کنون چند بازیکن اصلی خود را در قسمت های  است. آبی پوشان ا
دفاعی از دست داده اند و این موضوعی است که کادرفنی باید 
کتور در هفته  آن را بهبود دهد. بازی آینده آبی پوشان مقابل ترا
کتور در تبریز اصلاً  بیست و پنجم لیگ برتر خواهد بود. بازی با ترا
آسان نخواهد بود و نباید به حواشی داخلی این باشگاه توجه کرد. 
کتیک  کتور هرچند مربی خود را از دست داده، اما قطعاً با تا ترا
و نوع بازی جدید مقابل استقلال ظاهر خواهند شد و احتمال 
گر آبی پوشان به خوبی این بازی  غافلگیری وجود دارد. به نظرم ا
گردان نکونام وجود  را آنالیز نکنند احتمال امتیاز از دست دادن شا
دارد. امیدوارم بازیکنان و کادرفنی استقلال این بازی را بیش از 
پیش جدی بگیرند و مراقب امتیاز این مسابقه باشند. بازی های 
پیش رو یکی پس از دیگری دشوار هستند و استقلال باید سبک 
بازی خود را تغییر دهد و کادرفنی باید یک فکری به حال خط 
دفاعی تیم کنند تا اشتباهات بازی با شمس آذر دیگر رخ ندهد. 
که همه چیز دست  به نظرم قهرمانی دور از دسترس نیست، چرا

خودمان است. 

حسنروشن
کارشناسفوتبال


